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Protokół Nr 11/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 06 lipca 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta 
Białogard w roku 2020 – druk A, 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 
grudnia 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2020 – druk B, 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta 
Białogard na rok 2020  – druk C, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D. 
 3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz 
Smoliński. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 
głosując: za-4  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta 

Białogard w roku 2020 – druk A, 
Przedstawił: Mariusz Smoliński Wiceprzewodniczący Komisji 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 
grudnia 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2020 – druk B, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta 
Białogard na rok 2020  – druk C, 

Przedstawił: Mariusz Smoliński Wiceprzewodniczący Komisji 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na inwestycje i zadania do realizacji w mieście, o których 

wspominała Pani Burmistrz, jak: budowa kolumbarium, infrastruktura drogowa itp. 
M.Kopczyński – poruszył problem zalewania końcówki ul. Grunwaldzkiej, co wiąże się 

z zalewaniem toalet w CKiSE. Ponadto Radny powiedział o problemie z dzikami w Parku 
Mroczkiewicza. Radny ponownie pytał o decyzję dot. oznakowania kreskowego filarów 
w Parku Mroczkiewicza, bo są niewidoczne. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D. 
Przedstawiła: Iwona Kubiak Skarbnik Miasta 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 3  

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 

M.Smoliński – prosił o usunięcie zwisającego konaru przy nasypie kolejowym, który stwarza 
niebezpieczeństwo. 

J.Lezczyk – poruszył sprawę projektów uchwał dot. nadania medali „Za zasługi dla miasta 
Białogardu” oraz w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, 
których zarządcą jest Miasto Białogard, pytając o stanowisko Burmistrza. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że opinia Burmistrza jest negatywna w sprawie zmniejszenia 
stawek za zajęcie pasa drogowego z uwagi na brak policzonych skutków finansowych. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1450 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

    Wiceprzewodniczący Komisji 

           /-/  Mariusz  Smoliński 


